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Abstract (en)
[origin: US2023349522A1] The invention relates to a track profile (1) for a profile light or a track lighting system. The track profile has an outer base
profile component (2) with an inner area (3) and at least one inner profile component (4; 4′). The outer base profile component and the inner profile
component can be produced separately. Furthermore, the outer base profile component and the inner profile component are designed in such a
way that, to assemble the track profile, the inner profile component can be loosely inserted into the inner area and the inner profile component,
arranged loosely in the inner area along a longitudinal extension (5) of the outer base profile component, can then be latched to the outer base
profile component in order to mechanically connect the outer base profile component and the inner profile component to one another.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Schienenprofil (1) für eine Profilleuchte oder für ein Schienenleuchtensystem. Das Schienenprofil weist eine
äußere Grundprofilkomponente (2) mit einem Innenbereich (3) und mindestens eine Innenprofilkomponente (4; 4') auf. Hierbei sind die
äußere Grundprofilkomponente und die Innenprofilkomponente separat herstellbar. Ferner sind die äußere Grundprofilkomponente und die
Innenprofilkomponente derart ausgebildet, dass zum Zusammenbau des Schienenprofils die Innenprofilkomponente in den Innenbereich
lose einsetzbar und die in dem Innenbereich lose entlang einer Längserstreckung (5) der äußeren Grundprofilkomponente angeordnete
Innenprofilkomponente nachfolgend mit der äußeren Grundprofilkomponente verrastbar ist, um die äußere Grundprofilkomponente und die
Innenprofilkomponente mechanisch miteinander zu verbinden.
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